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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR PEHLIN 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/09-19/3 
URBROJ:  2170/01-09-10-09-1 

 
    Rijeka,  30. ožujka 2009. 
                                    

 
   

 
ZAPISNIK 

S 39.(03-2009) SJEDNICE VMO  
 

39. sjednica VMO Pehlin održana je 26.03.2009. (četvrtak) s početkom u 18 sati u prostorijama 
MO Pehlin, Pehlin 58. 

 
Sjednici su bili nazočni: 

• Ivan Bogdanić, predsjednik VMO 
• Kristina Banić, zamjenica predsjednika VMO 
• Marijan Vilić, član VMO 
• Darko Kauzlarić, član VMO 
• Aljoša Bratuša, član VMO 
• Lorena Pribanić, tajnica MO 

              
 

 
Ostali nazočni:  

• Stjepan Horvat, predsjednik Pododbora za ekologiju 
• Dibie Host, predsjednica Pododbora za brigu o djecu i mladeži 
• Željko Filčić, predsjednik Pododbora za mali obrt i poduzetništvo 
• Ivan Rudanović, član Pododbora za kulturu 
• Semira Džananović 
• Momčilo Knežević 
• Darko Rakić 

 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 
1. Usvajanje zapisnika sa 38. SVMO  
2. Izrada izmjena i dopuna Urbanističkog plana ureñenja područja Pehlin. 
3. Komunalni prioriteti u 2009. godini  
4. Plinifikacija Pehlina 
5. Prometni problemi na području Pehlina 
6. Utrošak sredstava nagrade za najbolji Dan MO  
7. Zamolbe i pritužbe grañana 
8. Razno 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 
 
Usvajanje zapisnika s 38. sjednice VMO Pehlin: 

Zaključak: 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen  

AD 2 
 
U uvodnom obrazloženju predsjednik Ivan Bogdanić izvijestio je nazočne da je izrada 
Urbanističkog plana ureñenja područja Pehlin prihvaćena na današnjoj sjednici Gradskog vijeća i 
da je objavljen javni natječaj za isto. Naglasio je da je to jako pozitivna stvar za Pehlin, te da je 
područje obuhvata plana skoro pa identično planu izvan snage razlika je u 7,5 ha. Površina 
postojećeg UPU Pehlin iznosi 134,70 ha, a površina novog UPU Pehlin obuhvaća površinu oko 
127,2 ha. Razlika se odnosi na planiranu prometnicu za Mariščinu , te drugim manjim dijelom na  
površinu oznake GP-10 koja je GUP-om označena kao dio budućeg DPU-a. Takoñer predsjednik 
je naglasio da smatra potrebnim da MO Pehlin odredi osobe koje bi stručno zastupale interese 
grañana MO Pehlin. Kao najstručnije predlaže Zamjenicu predsjednika VMO gospoñu Kristinu 
Banić i Predsjednika Pododbora za komunalna pitanja gospodina Renata Rubešu 
 
Zaključak: 

• Vijeće MO Pehlin jednoglasno je donijelo odluku kojom se Zamjenica predsjednika 
VMO Kristina Banić i predsjednik Pododbora za urbanizam i komunalna pitanja 
Renato Rubeša ovlašćuju zastupati VMO Pehlin prilikom izrade UPU Pehlin. 

• Poslati će se dopis pročelniku Odjela za urbanizam, ekologiju i gospodarenje 
zemljištem u kojem će ga se obavijestiti o odluci Vijeća MO Pehlin. 

 
AD 3 
 
Predsjednik VMO Pehlin Ivan Bogdanić izvijestio je nazočne da se tek počelo sa radovima na 
komunalnim prioritetima zbog nepovoljnih vremenskih prilika. Rijeka promet je zakrpao udarne 
rupe , te se od prijelaznih radova iz 2008. godine prekrio asfaltom jedan dio ulice Blažićevo D, dok 
je drugi dio u planu za 2009. godinu. Takoñer u prijelaznim radovima iz 2008. napravljen je i 
nogostup u ulici Mihovilići preko puta k.br.8. U  2009 godini za ureñenje i asfaltiranje nerazvrstanih 
cesta osiguran je iznos od 400.00,00 kuna što se planira utrošiti na ureñenje cesta: nastavak 
ureñenja Blažićevo D, dio ulice izmeñu OŠ Pehlin i dućana Kostanj, dio ulice Baretićevo koji 
graniči s ulicom Starža (Viškovo), dio ulice Mihovilići . 

Zaključak: 
• Vijeće je činjenice primilo na znanje. 
 

AD 4 
Predsjednik Vijeća Ivan Bogdanić upoznao je nazočne s e-mailom dobivenim od Ravnatelja 
Direkcije plana , razvoja i  izgradnje gospodinom Blaževićem koji je dostavio verificiranu 
informaciju o nastavku plinifikacije područja MO Pehlin. Planom za 2009. predviñena je plinifikacija 
ulica Plasi, Baretićevo, Blažićevo B,C;D i dio Hosti u ukupnoj dužini cca 5.300 m, dok se u 2010. 
treba nastaviti plinofikacija i to ulica Blažićevo A, Minakovo, Hosti, Androv breg i Mihovilići. Vijeće 
MO Pehlin u puno navrata bilo je i na sastancima i tražilo pismeno očitovanje od Energa vezano uz 
plinifikaciju. 
 

 
Zaključak: 
• Vijeće je činjenice primilo na znanje. 

AD 5 
 
Predsjednik VMO Pehlin Ivan Bogdanić izvijestio je nazočne da se vezano uz prometne probleme 
na području Pehlina održane tematske sjednice Odbora za mjesnu samoupravu čiji je on član. Na 
sjednicama se upoznalo nazočne o problemu kod OŠ Pehlin, gdje je stradala već nekolicina djece i 
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roditelji su poslali peticiju s kojom su na sjednici Odbora za mjesnu samoupravu upoznati svi 
mjerodavni. Na 35. Sjednici održanoj 06.02.2009. godine na kojoj su bili nazočni Jure Jurković, 
MUP PU Primorsko-goranska, Odjel za sigurnost cestovnog prometa,Igor Ausilio i Elio Biasiol iz 
Rijeka promet d.d.,Zrinko Mičetić, Odjel gradske uprave za komunalni sustav odlučeno je da će 
stručnjaci iz Rijeka prometa d.d. izraditi prometno rješenje koje će dostaviti Odboru za mjesnu 
samoupravu i ŽUC-u. 
Rijeka promet je 20.02.2009. uputio dopis Odboru za mjesnu samoupravu u kojem konstatira da su 
na predmetnoj županijskoj cesti poduzete odgovarajuće mjere smirivanja prometa, te da nema 
opravdane potrebe za semaforizacijom obilježenog pješačkog prijelaza kod OŠ Pehlin.  

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno odlučilo da će ustrajati u traženju postave semafora ,  o svemu 

će biti obaviješten i gradonačelnik Grada Rijeke. 
 

AD 6 
Predsjednik Vijeća Ivan Bogdanić upoznao je nazočne s nagradom dobivenom na natječaju za 
Najbolji dan Mjesnog odbora. Na natječaju MO Pehlin je osvojio drugo mjesto i nagradu od 
5.000,00 kn. Predsjednik je naglasio da je očekivao prvo mjesto zbog velikog truda, zalaganja 
mnogobrojnih volontera koji sudjeluju u organizaciji Dana MO , te zbog raznolikog programa koji je 
iz godine u godinu sve bogatiji i sadržajniji. Sada je potrebno odlučiti na što će se utrošiti dobivena 
sredstva. Predsjednik je predložio da to bude turnir u odbojci na pijesku za žene na novom 
odbojkaškom igralištu na Androvom bregu.  
 

 
Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno odlučilo da će se za iznos nagrade od 5.000,00 kn organizirati 

odbojkaški turnir na pijesku za žene. Predloženo je da to bude u svibnju. Pripremiti 
će se program koji će se predati u Direkciju za mjesnu samoupravu na verifikaciju. 

AD 7 
• Vijeću se osobno  i pismeno obratio gospodin Momčilo Knežević iz Rijeke Tići 22/6 u ima 

stanara ulice Tići. Naime cesta koja vodi do kuća stanara iz ulice nije asfaltirana pa je 
gospodin upitao da li postoje mogućnosti da se prometnica asfaltira. Predsjednik Vijeća 
Ivan Bogdanić rekao je da je upoznat s problemom , te da je u izradi lokacijska dozvola, te 
će se nakon toga pristupiti ureñenju.  

• Sjednici je prisustvovala i gospodićna Semira Džananović, Blažićevo A 10 koja je imala 
nekoliko upita vezanih za ulicu Blažićevo A: zašto dio kod k.br. 3 nije asfaltiran, da li je 
moguće premjestiti baje na izlasku iz ulice Blažićevo A jer je izlaz nepregledan, treba 
postaviti znak za slijepu ulicu kod k.br.15. Predsjednik VMO Ivan Bogadnić joj je odgovorio 
da se prilikom ureñivanja ulIce Blažićevo A htjelo asfaltirati i dio kod k.br. 3, ali je to privatno 
vlasništvo. On osobno je razgovarao s vlasnicima koji su se protivili te se zbog toga taj dio 
ulice nije uredio.Vezano uz baje problem je već uočen , ali se ne može iznaći druga lokacija 
na koju bi baje bile postavljene. 

• Sjednici je prisustvovao i pismeno se obratio VMO gospodin Darko Rakić, Mihovilići 17 sa 
zahtjevom da se pored njegove kuće na dijelu javne površine pokuša riješiti problem s koji 
se susreće. Naime na čestici pored njegove kuće uz prometnicu nalaze se stalno parkirani 
automobili , te se kontejner za kućni otpad pomiče s mjesta i postoji opasnost da automobili 
koji prolaze tuda udare u njega. Kod njega je bio i komunalni redar zbog pijeska koji se 
nalazi na čestici, ali je ustanovljeno da je to površina koja pripada njegovoj 
okućnici.Predsjednik Ivan Bogadnić odgovorio je g. Rakiću da se spomenuta površina 
htjela asfaltirati kako bi se uredila i kako bi ionako uska prometnica barem u jednom dijelu 
postala malo šira.Takoñer naglasio je da Vijeće nije u funkciji i ne želi se miješati u odnose  
izmeñu susjeda te da oni to moraju riješiti sami. Darko Rakić rekao je da ta priča ne drži 
vodu te da je  cesta uska i prije i poslije sporne površine, asfaltiranje nije ureñenje površine, 
nitko nije pitao nas stanovnike koji tamo žive.Zatim je izrazio želju da se površina uredi u 
zelenu površinu, te da se zabrani parkiranje.Zamjenica predsjednika Kristina Banić 
odgovorila je da bi sve gradske ulice morale biti širine najmanje 5 metara, a ova to nije te  
se ne može spominjati ureñenje zelenih površina u ulici gdje se dva automobila ne mogu 
mimoići. Darko Rrakić naglasio je da se ne slaže s prijedlogom asfaltiranja ulice, te da će 
se žaliti. 
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• VMO je primilo dopis gospodina Dražena Lovrića ,Hosti u kojem gospodin traži postavljanje 
prometnih ogledala u ulici Hosti kod k.br.28-33 na tri izlazne sporedne ulice zbog 
nepreglednosti i opasnosti. 

• VMO je primilo dopis OGU za poduzetništvo u kojem se raži suglasnost za produljenje 
radnog vremena ugostiteljskom objektu Bum-bar za dan 11. travnja radi proslave 
roñendana. 

• VMO je primilo dopis stanara iz ulice Hosti k.br. 102 sa zahtjevom da se postavi prometno 
ogledalo na lokaciji zbog nepreglednog izlaza iz sporedne ulice. 

• VMO je primilo dopis stanara iz ulice Hosti k.br. 110/a,102/a i 111/a za sa zahtjevom da se 
na županijsku cestu koja vodi od ulice Hosti prema Ćićarijskoj ulici postave dodatne šahte 
za odvodnju oborinske vode.Naime stanari žive ispod županijske ceste koja vodi prema 
Ćićarijskoj ulici, te im problem pričinjava voda koja se sa županijske ceste slijeva u njihova 
dvorišta.  

 

 
Zaključak: 
• Dok se ne krene u ureñivanje ulice Tići obavijestiti će se Rijeka promet da 

interventno poravna prometnicu. 
• Zatražiti će se od Rijeka prometa postavljenje znaka za slijepu ulicu u ulici Blažićevo 

A kod k.br. 15 
• Vijeće je odlučilo da će kada bude bilo sigurno da je površina u vlasništvu Grada 

pristupiti ureñenju površine tj.asfaltiranju. 
• Pismeno će se tražiti od Rijeka prometa da napravi stručnu procjenu opravdanosti 

postavljanja ogledala. 
• Vijeće je suglasno da se Bum –baru odobri produljenje radnog vremena. 
• Vijeće smatra da je zamolba opravdana te će se uputiti dopis Rijeka prometu. 
• Vijeće smatra da je zamolba opravdana te će se uputiti dopis Županijskoj upravi za 

ceste. 
AD 8 

• Ivan Rudanović izložio je prisutnima problem s koji se susreće kao stanar ulice Mihovilići k. 
br.23. Naime da bi automobilom stigao u svoje dvorište mora proći pored OŠ Pehlin, a to je  
mnogo puta nemoguće zbog parkiranih automobila koji zatvaraju prolaz. Problem je 
najaktualniji za kišna vremena kada roditelji odvoze i dovoze djecu. Da u kojem slučaju 
interventna vozila prve pomoći ili vatrogasci moraju doći do njegove kuće oni to ne bi mogli. 
Stoga je predložio da se na početak uspona prema OŠ Pehlin  i dalje za Mihoviliće postavi 
prometni pokretni stup sa senzorom čiji bi ključ imali stanari koji tuda dolaze do svojih 
dvorišta i škola. Svi ostali koji bi morali doći iza škole to bi mogli prometnicom koja sa 
stražnje strane vodi do škole. Nakon rasprave svih prisutnih VMO je donijelo zaključak. 

• Predsjednik Pusnog odbora Željko Filići obavijestio je nazočne da će se druženje članova 
pusnog odbora organizirati poslije korizme, te će svi biti pravovremeno obaviješteni.  

 

 
Zaključak: 
• Vijeće se slaže s prijedlogom. Smatraju da je potrebno organizirati sastanak sa svim 

zainteresiranim stanarima i grañanima koji koriste prometnicu. 
• Vijeće je činjenice primilo na znanje. 

 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od pet  (4) stranica. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Lorena Pribanić 

 
 

Predsjednik VMO Pehlin: 
Ivan Bogdanić 

 

  
 


